
Szanowny Panie Prezesie,

i Pana i moją troską jest los naszego zawodu. Ankieta została skonstruowana 
po to, by postarać się poszukać diagnozy w sytuacji braku owocnego dbania o 
sprawy aptekarstwa. Jej przesłaniem nie jest szkodzenie. Oczywiście uwagi 
dotyczące szerszego kontekstu postrzegania takiego obrotu spraw są zasadne.

Przedstawiłam zarys naukowego przedsięwzięcia, które uzyskało aprobatę 
niezależnej komisji bioetycznej, w jej składzie zasiada członek Prezydium 
goia. Badanie zatem nie powinno budzić wątpliwości natury ani metodologicznej 
ani etycznej.

Pytania skonstruowane są w oparciu o ustawowe, przywołane w regulacji o 
izbach aptekarskich, zadania przypisane samorządowi zawodowemu.

Myślę, że nikt kto wybrał drogę służenia zawodowi i jego sprawom nie powinien 
obawiać się niezależnych badań naukowych.

Dziękuję Panu za Pański list i wdzięczna jestem za przesłaną opinię
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